

# SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

28 February 2017

Dear S1 to S5 Parents/Guardians,

## Circular No.31 Replacement of old Student Smart ID Card

Starting from this academic year, our school has been printing our own Student Smart ID Cards with a new card design (see pictures below). New cards were issued to S1 and S4 students at the beginning of this school year.



The printing cost of the first 1000 cards has been included in the cost of the new Smart ID Card printer and therefore S1 and S4 students will be receiving a refund of \$10 (Smart ID Card printing fee collected at the beginning of the term). The money will be deposited into students' e-payment accounts later.

For S2, S3 and S5 students, new Students Smart ID Cards will be distributed through class teachers later. Please return the old student card upon receiving the new one. There will be no extra fee for the new card.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)  
Principal



### Reply Slip

#### Circular No.31 – Replacement of old Student Smart ID Card

Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ ( ) Date: \_\_\_\_\_

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me of the replacement of old student smart ID card.

Yours sincerely,

Signature of Parent

**順利天主教中學**  
**學校通告31(2016-2017)**  
**有關更新智能學生證事宜**

敬啟者：

本校從本學年開始自行印製智能學生證。新學生證採用全新設計(見附圖)，並已於學期初發給中一及中四同學使用。



由於購買智能咭打印機時已包括 1000 張智能咭的費用，中一及中四級於學期初已繳交的 \$10 智能咭製作費，將於稍後時間退回同學的戶口。

而中二、中三及中五同學稍後將由班主任派發新智能學生證，介時同學需交回舊證，校方不會收取任何費用。

此致  
中一至中五級家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一七年二月二十八日



**回條**  
**學校通告31(2016 - 2017)**  
**有關更新智能學生證事宜**

姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者： 本人已知悉上述通告之內容。

此覆  
順利天主教中學詹校長

家長或監護人\_\_\_\_\_簽署

二零一七年三月 日